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Статья посвящена историческому аспекту преодоления дискриминации при приеме женщин на службу в право-
охранительные органы зарубежных государств. Автором изучен правовой опыт ведущих мировых держав в указанной 
сфере, а также предложена историческая периодизация службы женщин в полициях ведущих мировых держав.

Ключевые слова: дискриминация, правоохранительные органы, гендерное равенство, полиция, государственная 
служба. 

On Foreign Historical Experience of Overcoming Discrimination 
of Women in Recruiting to the State Service in Law Enforcement Authorities

Petrantsov Aleksandr S.
Lecturer of the Department of Weapons Training of the Voronezh Institute 
of the Ministry of Internal Affairs of Russia

The article is devoted to the historical aspect of overcoming discrimination in the recruitment of women to the service 
of law enforcement agencies of foreign countries. The author studied the legal experience of the leading world powers in this area, 
and also proposed the historical periodization of the service of women in the police of the leading world powers. 
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